

## RULES AND REGULATIONS

Drinking before or during shooting is not allowed, guests who are not sober are strictly prohibited to participate in the shooting

Dilarang meminum minuman keras sebelum dan selama penembakan, tamu yang beranda dalam keadaan tidak sadar dilarang keras untuk berpartisipasi dalam penembakan

不允许在射击前或射击时饮酒，客人不在清醒的状态下严禁参与射击



Pregnant women, patients with epilepsy medical history, heart disease or hypertensive, are not recommended to participate in the shooting.

Wanita hamil, pasien dengan riwayat epilepsi, penyakit jantung atau hipertensi, tidak dianjurkan untuk berpartisipasi dalam penembakan.

孕妇，癫痫病史，心脏病或高血压患者，不建议参与此项目

Shooting is a special experience project, we only accept guests between 18 to 60 years old please understand.

Menembak adalah proyek pengalaman khusus, kami hanya menerima tamu 18 sampai 60 tahun, mohon dimengerti.

射击属特殊体验项目，我们只接待18至60周岁以内的客人，敬请谅解

Please listen to staff arrangements, to not enter the danger zones.

Harap mendengarkan arahan dari pelatih, jangan masuk ke daerah berbahaya

请听从工作人员安排，不要进入危险区域

Please obey the guidance from our staffs, pay attention to shooting safety, pay attention to the way of holding guns and the backward pressure.

Harap mentaati petunjuk dari pelatih, perhatikan keamanan menembak, perhatikan cara memegang senapan dan tekanan ke belakangnya.

请听从工作人员指导，注意射击安全，注意握枪姿势和枪支的后坐力

It is forbidden to bring the bullet shells away from the shooting range. For guests who bring bags please pull the zipper properly, be careful of bullet shells flying into your bags, also take care of your shirt pockets, to prevent any unnecessary problems.

Dilarang membawa peluru saat meninggalkan lapangan tembak. Bila tamu membawa ransel, mohon diperiksa ranselnya dengan baik, hati-hati agar peluru tidak dimasukkan ke dalam ransel, tolong perhatikan juga saku pakaiannya, untuk menghindari masalah yang tidak diperlukan.

不允许携带子弹壳离开射击场。如到场携带背包的顾客，请将背包的拉链拉好，小心飞溅的子弹壳飞进背包。也请注意衣物口袋，避免给您的旅途带来不必要的麻烦

If you would like to take pictures, please wait until you have done experiencing the shooting, and until the instructors have finished checking all the safety. Taking picture during the shooting process is not allowed.

Jika anda ingin berfoto. Anda perlu menyelesaikan penembakan terlebih dahulu, dan menunggu pelatih memeriksa terlebih dahulu kondisi keselamatan. Dilarang melakukan pemotretan selama penembakan masih berjalan

如果您需要拍照，需等您完成射击体验后。待教练检查枪支子弹完全退膛的安全条件下可以进行。体验过程中禁止拍摄分心

Special reminder : Firearms usage are strictly controlled in China, owning a private firearm is a serious illegal act. For chine citizens who would like to post the photos to special media, please check in to our location indicating Bali, and explain that this shooting is in our club for tourists experience, to prevent unnecessary problems.

Peringatan Khusus : Negara China adalah negara yang ketat akan penggunaan senjata, kepemilikan senjata secara pribadi merupakan pelanggaran hukum yang serius. Jika teman-teman ingin mengunggah foto ke media sosial, harap, mengindikasikan informasi mengenai lokasi adalah di Bali, dan jelaskan ini hanya untuk pengalaman sebagai pengunjung, untuk menghindari masalah yang tidak perlu

特别提醒：中国是枪支严格管控的国家，私人持有枪支属严重违法行为，中国顾客若需要发朋友圈展示，请注意标注巴厘岛定位信息，并说明此项目为俱乐部游客体验，避免给您带来不必要的麻烦